
Styremøte i linjeforeningen Nabla
Dag/dato: 08.03.2024
Tid: 10:15
Sted: R60
Tilstede:
Forfall:

Saksnr. Sak Ansvarlig
0 Runde Rundt Tastaturet Alle

Leder:

Nestleder: (Simen) Sendt melding til Kvik Klubbhus om ny kontaktperson rundt 17.mai feiringen tillegg til noen andre
spørsmål. Venter fortsatt på svar fra dem. (Liva) Planck-uken er i gang og har jobbet ganske mye med dette.

Faddersjef: Booket seilerforeningen til bli-kjent fest. Booket fadderkurs for faddere, holdes av lykkepromille 24. april
16:30. Sendt ut forespørsel til barer om å få ha bar til bar, foreløpig fått 5 barer. Sendt over informasjon om kulturfestival til
Samfundet, venter på kontrakt. Byområde til både grilling og ølympiske er holdt av (endelig godjenning er ikke komt enda).
Ellers blesting for fadderkom, og svare på mails og diverse.

Økonomiansvarlig: Gjennomført første kompetanseoverføring, tilbakebetalt flere utlegg og opprettet enkelte fakturaer.

BN-sjef: Alumniundersøkelsen er publisert, og blestes daglig ifm. Planck-uken. Deltatt på LS-møte med de andre
bedriftskontaktene hvor vi blant annet diskuterte åpenhet ifm priser for bedpres, hvordan vi best kan kommunisere innad
blant bedriftskontakter og fordeling av blestegebyr ved dårlig oppmøte.

Arr.komsjef:

Komsjef: Begynner å nærme meg oss ferdige med erfaringsoverføringer. En psykt vanlig uke blir gjennomført gjennom
Elise. Hedda tar over rombooking og står nå får det sammenslåtte UGLe- + Kranglemøtet.
Er i prosessen med å bestille opp daljer til Nabla.

1 Godkjenning av dagsorden Alle
2 Ris og ros Alle

3 Orienteringssaker Alle
Møtetegn Liva
Orienterer nye styremedlemmer om møtetegn-struktur

Slack Emilie/Liva
Det nye styret ønsker å bruke Slack som kommunikasjonsplattform. Rasmus vil også få tilgang til denne slacken,
frem til han trer av.

LS-møte Ingrid/Herman
Ingrid og Herman har vært på LS-møte sammen med de andre bedriftskontaktene på Gløshaugen. Ting som ble
diskutert der var:

Fordeling av blestegebyr. Når mindre enn et visst antall fra en invitert linjeforening møter på en
bedriftspresentasjon, får man ikke utbetalt det fullverdige blestegebyret. Hvor de resterende pengene skal gå, skal
diskuteres på neste LS-møte.

Utveksling av informasjon mellom linjeforeningene, spesielt med tanke på hvordan man arrangerer
bedriftspresentasjoner.



Kostnad skjenkebevilling Rasmus
Når man søker skjenkebevilling fra kommunen koster det en liten sum. Det er viktig at denne summen budsjetteres
for, dersom man skal søke skjenkebevilling til et arrangement.

4 Saker Alle
Utmatrikuleringundersøkelse Vilhjalmur
Andre linjeforeninger har en årlig utmatrikuleringsundersøkelse, som nye studenter kan se på når de vurderer
hvilket studie de skal gå på. Nabla har en alumniundersøkelse som holdes hvert 5. år i forbindelse med jubileum.
Det ble tatt opp at det kunne være ønskelig å ha en slik utmatrikuleringsundersøkelse for å øke interessen rundt
fysmat, da folk kan få et bedre innblikk i studielivet. BN skal undersøke om de har interesse av å ta på seg å
gjennomføre denne undersøkelsen.

Kranglemøte Hedda/Emil
Det nye styret tar ansvaret for å arrangere årets kranglemøte. Postkom vil også delta for å ta en informasjonsrunde
med nye gruppeledere.

Endring av styremøtestruktur Liva
Liva informerer om at forretningsordenen for det nye styret skal settes på første styremøte etter at det gamle styret
har gått av. I den sammenheng ønsker Liva også å innføre en 15 minutters lang arbeidsperiode på slutten av
styremøtet, der man får gjort ting som må gjøres. Styret er enig i dette, og det vil prøves ut de neste ukene.

Vårrengjøring Liva
Nyestyret skal gjennomføre vårrengjøring av kontoret

Nablabanken Liva/Simen
Nablabanken er en drive med mye informasjon om Nabla, deriblant erfaringsskriv. Nestleder administrerer dette,
og skal sørge for at det nye styret får tilgang.

En psykt vanlig uke Liva
Psykt vanlig uke skjer neste uke. Vi har fått tilsendt en promopakke som blestesjef vil bruke til å promotere for
dette, den kommende uken.

x. Eventuelt Alle
Evaluering av SKE Liva
Det skal sendes ut en undersøkelse der komponenter kan komme med tilbakemeldinger om SKE

Rydde lageret Liva
Det nye styret skal rydde lageret! Dette vil samkjøres med Exkom sitt salg.

Kjøleskap Liva
Det skal forsøkes å søke velferdsmidler til Nablas nye kjøleskap. Simen undersøker hvilke kjøleskap som kan være
aktuelle.

Skal vi sy styrebånd mandag 11. mars? Emilie
Ikke relevant

Gave til DSB? Simen
Ikke relevant

Mail Sophia
Liva svarer en student som ønsker å bytte til fysmat, og i den sammenheng vil bli med i Nabla.

NTNU har tilbudt lagringsplass til bevaring av privatarkiv. Hva som kan flyttes dit vil vurderes under rydding av
lageret.

AtB har invitert til workshop med studenter for å få deres behov og perspektiv på ATBs transporttilbud. Elise
henger opp plakat om dette på kontoret.



En invitasjon fra Teams - ikke relevant

Admin tilganger; fb, Nabla, insta etc. Emil
Det nye styret må sjekke at de har fått alle admin-tilganger de skal ha

Auksjonskveld vipps-oppsett Emilie
Organisasjonen Gi effektivt vil gi bistand til vipps-oppsettet på auksjonskveld

Bokskap avtale: mulighet for revisjon? Sophia
Avtalen Nabla har med NTNU om klipping av bokskap har ikke blitt revidert siden 2018. Emilie skal derfor ta
kontakt og spørre om det er mulig å revidere den nå, da den bør justeres etter KPI.

Styremøte-tidspunkt neste uke
Liva sender et forslag på messenger

Taushetsplikt avtale Rasmus
Det nye styret har lest gjennom og signert taushetsavtalen.

Prikker Liva/Emilie
Stryk på tid

xx Fremover Alle
● Er du smartere enn en førsteklassing!!
● Max party!
● Møte med revystyret mandag 11. mars kl 18-20

xxx Kritikk av møtet Alle
● Skriv inn her


